

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

REGION DU CENTRE

DEPARTEMENT DU NYONG ET SO'O

COMMUNE DE NGOMEDZAP

COMMISSION INTERNE DE
PASSATION
DES MARCHES PUBLICS



REPUBLIC OF CAMEROON

CENTER REGION

NYONG AND SO'O DIVISION

NGOMEDZAP COUNCIL

INTERNAL TENDER BOARD OF
PUBLIC CONTRACTS

**AVIS DE DEMANDE DE COTATION N° 002/DCO/C-NGZP/CIPM/2025
POUR L'EQUIPEMENT TECHNIQUE DE LA RADIO COMMUNAUTAIRE
DE NGOMEDZAP DANS LA COMMUNE DE NGOMEDZAP
DEPARTEMENT DU NYONG ET SO'O REGION DU CENTRE.**

Financement : BUDGET D'INVESTISSEMENT PUBLIC ; Exercice 2025

1. OBJET DE LA CONSULTATION

Le Maire de la Commune de NGOMEDZAP, Autorité Contractante, lance une Consultation pour l'acquisition de **l'Equipement de la Radio communautaire de NGOMEDZAP**, dans la Commune de NGOMEDZAP ; Département du Nyong et So'o, Région du Centre.

2- CONSISTANCE DES PRESTATIONS :

Les prestations objet de la présente Demande de Cotation, concernent **l'acquisition de l'équipement technique de la radio communautaire** de NGOMEDZAP : et sont détaillées dans le descriptif de l'équipement.

ALLOTISSEMENT :

Les fournitures de la présente Demande de Cotation sont constituées **d'UN (01) lot** et la Lettre commande sera attribuée après Demande de Cotation, au soumissionnaire ayant présenté l'offre répondante pour l'essentiel aux stipulations de la Demande de Cotation et **évaluée la moins-disante**.

FINANCEMENT

Les prestations objet de la présente demande de cotation sont financées par le Budget d'Investissement Public (BIP) de l'Exercice 2025.

Le coût prévisionnel de l'opération est de : **Vingt-deux millions (22 000 000) Francs CFA**

3- PARTICIPATION :

La participation à cette consultation est ouverte aux Entreprises de droit camerounais spécialisées dans la livraison des Tables Bancs et justifiant d'une expérience avérée dans ce domaine.

4- CONSULTATION ET ACQUISITION DU DOSSIER DE CONSULTATION

Le Dossier de consultation peut être consulté et retiré aux heures ouvrables à la Commune de NGOMEDZAP, dès publication du présent avis contre présentation d'une quittance de versement à la Recette municipale de NGOMEDZAP ou à la Recette municipale de Ngomedzap d'une somme non remboursable **de Quarante mille (40 000) francs CFA.**

5- REMISE DES OFFRES

Les offres rédigées en Français ou en Anglais, en sept (07) exemplaires dont un (01) original et six (06) copies marquées comme telles, seront déposées sous pli fermé contre décharge au Secrétariat Général de la Commune de NGOMEDZAP au plus tard le **15/09/2025 à 12 heures**, heure locale et devront porter la mention:

DEMANDE DE COTATION N° 002/DCO/C-NGZP/CIPM/2025
EQUIPEMENT TECHNIQUE DE LA RADIO COMMUNAUTAIRE DE NGOMEDZAP DANS LA
COMMUNE DE NGOMEDZAP
DANS LE DEPARTEMENT DU NYONG ET SO'O-REGION DU CENTRE.
Financement : BUDGET D'INVESTISSEMENT PUBLIC ; Exercice 2025
« A N'OUVRIR QU'EN SEANCE DE DEPOUILLEMENT »

8- RECEVABILITE DES OFFRES

Chaque soumissionnaire devra joindre à ses pièces administratives requises, une caution de soumission délivrée par un établissement bancaire de 1^{er} ordre ou une Compagnie d'assurance agréée par le MINFI, d'un montant de **Quatre Cent Quarante Mille (440 000) francs CFA.**

La caution timbrée accompagnée du reçu CEDEC devra rester valable **trente (30) jours** au-delà de la date de validité des offres pour les soumissionnaires n'ayant pas été retenus. Dans le cas où le soumissionnaire est attributaire de la Lettre-Commande, le cautionnement provisoire sera libéré après constitution du cautionnement définitif.

Sous peine de rejet, les pièces administratives requises, dont la caution de soumission, devront être impérativement produites en originaux ou en copies certifiées par l'autorité compétente des administrations concernées. Elles devront obligatoirement dater de moins de trois (03) mois.

Les offres parvenues après les date et heure limites de dépôt seront recevables et l'heure de dépôt mentionnée.

Toute offre non conforme aux prescriptions du présent avis et de la Demande de Cotation sera déclarée irrecevable.

9- OUVERTURE DES PLIS

L'ouverture des plis se fera en **un temps**. L'ouverture des pièces administratives et des offres techniques et financières aura lieu le **15/09/2025 à 13 heures**, heure locale, **par la Commission Interne de Passation des Marchés de NGOMEDZAP** siégeant en présence des soumissionnaires ou de leurs représentants dûment mandatés et ayant une parfaite connaissance du dossier.

10- DELAI D'EXECUTION

Le délai d'exécution maximum des prestations est de **deux (02) mois**.

Ce délai court à compter de la date de notification de l'ordre de service de commencer l'exécution du marché.

PRINCIPAUX CRITERES D'EVALUATION DES Cotations :

Les offres seront évaluées selon les principaux critères suivants :

a. Critères éliminatoires :

1. Absence d'une pièce administrative au-delà des 48 heures règlementaires ;

2. **Absence ou non-conformité de la caution de soumission accompagnée de la CEDEC**
3. **Spécifications techniques de la demande de cotation non-conformes : produire un engagement sur l'honneur à livrer l'équipement technique de la radio communautaire conformément aux techniques de la demande de cotation;**
4. **Fausse déclarations ou pièces falsifiées ;**
5. **N'avoir pas réuni au moins 80% de critères de qualifications soit 7/9 ;**
6. **Omission d'un prix quantifié dans le devis quantitatif et estimatif.**
7. **Engagement à assumer le SAV durant au moins 3 mois**

b. Critères de qualification :

L'évaluation des Cotations techniques sera faite sur la base des critères et sous-critères essentiels ci-après :

1. Présentation générale de l'Offre..... Oui/Non
2. Chiffre d'affaire moyen au cours des trois(03) dernières annéesOui/Non
3. Planning et délai de livraison (Modèle GANT).....Oui/Non

Seuls les soumissionnaires qui auront rempli au moins 80 % des critères de qualification ci-dessus verront leur offre financière examinée.

Le marché sera attribué au soumissionnaire qui aura proposé l'offre la moins-disante, conforme pour l'essentiel aux prescriptions du Dossier de Demande de Cotation, **ayant satisfait à 100% des critères éliminatoires et au moins 80% des critères essentiels.**

12- DUREE DE VALIDITE

Les soumissionnaires resteront tenus par leurs Cotations pendant **Soixante (60) jours** à compter de la date d'ouverture des offres.

13- RENSEIGNEMENTS COMPLEMENTAIRES

Les renseignements complémentaires d'ordre technique peuvent être obtenus aux heures ouvrables auprès de la Commune de NGOMEDZAP.

14- DENONCIATION

Pour tout acte de corruption, bien vouloir appeler la CONAC au 1517 ou le MINMAP au 673 20 57 25 .

Ngomedzap le **18 AOUT 2025**

Ampliations :

- Le Préfet/ NS ;
- MINMAP/ NS ;
- ARPM/CE ;
- MINEPAT /NS ;
- CIPM/NGZP ;
- Chronos-Archives



REPUBLIQUE DU CAMEROUN

REGION DU CENTRE

DEPARTEMENT DU NYONG ET
SO'O

COMMUNE DE NGOMEDZAP

COMMISSION INTERNE DE
PASSATION
DES MARCHES PUBLICS



REPUBLIC OF CAMEROON

CENTER REGION

NYONG AND SO'O DIVISION

NGOMEDZAP COUNCIL

INTERNAL TENDER BOARD OF
PUBLIC CONTRACTS

NOTICE OF REQUEST FOR QUOTE N° 002/DCO/C-NGZP/CIPM/2025 TECHNICAL EQUIPMENT OF COMMUNITY RADIO OF NGOMEDZAP IN THE DEPARTMENT OF NYONG AND SO'O-CENTRAL REGION

Financing: PUBLIC INVESTMENT BUDGET; Fiscal year 2025

1. PURPOSE OF THE CONSULTATION

The Mayor of the Municipality of NGOMEDZAP, Contracting Authority, launches a Consultation for the acquisition of Technical Equipment of community Radio of NGOMEDZAP, in the Municipality of NGOMEDZAP; Nyong and So'o Department, Central Region.

2- CONSISTENCY OF SERVICES:

The services subject to this Quotation Request concern the acquisition of Six hundred and Sixteen (616) tables and benches for the benefit of the community Radio: NGOMEDZAP: and are detailed in the description of the supply.

ALLOTMENT:

The supplies of this Quotation Request consist of ONE (01) lot and the Order Letter will be awarded after Quotation Request, to the bidder having presented the offer which essentially meets the stipulations of the Quotation Request and evaluated the lowest bidder.

FUNDING

The services covered by this quotation request are financed by the Public Investment Budget (BIP) for the 2025 financial year.

CHARGING: _____

The estimated cost of the operation is: twenty two million (22 000 000) CFA francs

3- PARTICIPATION:

Participation in this consultation is open to Companies under Cameroonian law specializing in the delivery of Table Benches and with proven experience in this field.

4- CONSULTATION AND ACQUISITION OF THE CONSULTATION FILE

The consultation file can be consulted and collected during working hours at the Municipality of NGOMEDZAP, upon publication of this notice against presentation of a

receipt of payment to the municipal revenue of NGOMEDZAP or to the financial revenue of Ngomedzap, of a sum non-refundable amount of forty thousand (40,000) CFA francs.

5- SUBMISSION OF OFFERS

Offers written in French or English, in seven (07) copies including one (01) original and six (06) copies marked as such, will be submitted in a closed envelope against discharge to the General Secretariat of the Municipality of NGOMEDZAP no later than 25/09/2025 at 12 p.m. local time and must bear the words:

QUOTE REQUEST N° 002/DCO/C-NGZP/CIPM/2025
SUPPORT TO CTD FOR CREATION, EQUIPMENT OF RADIO COMMUNITY IN THE
COMMUNITY OF NGOMEDZAP: TECHNICAL EQUIPEMENT OF COMMUNITY
RADIO IN THE COMMUNITY OF NGOMEDZAP
IN THE DEPARTMENT OF NYONG AND SO'O-CENTRAL REGION.
Financing: PUBLIC INVESTMENT BUDGET; Fiscal year 2025
"TO ONLY OPEN DURING THE COUNTING SESSION"

8- ADMISSIBILITY OF OFFERS

Each bidder must attach to their required administrative documents, a bid bond issued by a first-rate banking establishment or an insurance company approved by the MINFI, in the amount of one hundred and twenty thousand (440,000) CFA francs. .

The deposit must remain valid thirty (30) days beyond the validity date of the offers for unsuccessful bidders. In the event that the bidder is awarded the Order Letter, the provisional security will be released after the final security has been provided. CEDEC receipt.

Under penalty of rejection, the required administrative documents, including the submission bond, must be produced in originals or copies certified by the competent authority of the administrations concerned. They must be less than two (02) months old.

Offers received after the submission deadlines will be admissible and the submission time mentioned.

Any offer that does not comply with the requirements of this notice and the Quotation Request will be declared inadmissible.

9- OPENING OF FOLDS

The opening of the folds will be done in one step. The opening of administrative documents and technical and financial offers will take place on **15/09/2025 at 1 3p.m.**, local time, by the NGOMEDZAP Internal Procurement Commission sitting in the presence of the bidders or their duly authorized representatives and having perfect knowledge of the case.

10- EXECUTION TIME

The maximum execution time for services is two (02) months.

This period runs from the date of notification of the service order to begin execution of the contract.

MAIN CRITERIA FOR EVALUATION OF QUOTES:

Offers will be evaluated according to the following main criteria:

a. Elimination criteria:

1. Absence of an administrative document beyond the regulatory 48 hours;
2. Absence or non-compliance of the bid bond;

3. Non-compliant technical specifications: produce a sworn commitment to deliver the equipment community Radio in accordance with specification technical;
4. False declarations or falsified documents;
5. Not having met at least 80% of the qualification criteria, i.e. 7/9;
6. Omission of a quantified price in the bill of quantities and estimates.
- 7- Provide after-sales service three months post delivery

b. Qualification criteria:

The evaluation of the Technical Ratings will be made on the basis of the following essential criteria and sub-criteria:

1. General presentation of the Offer..... Yes/No
2. Average turnover over the last three (03) yearsYes/No
3. Schedule and delivery time (GANT Model).....Yes/No

Only bidders who have met at least 80% of the qualification criteria above will have their financial offer examined.

The contract will be awarded to the tenderer who has proposed the lowest bid, which essentially complies with the requirements of the Quotation Request File, having satisfied 100% of the eliminatory criteria and at least 80% of the essential criteria.

11- VALIDITY DURATION

Bidders will remain bound by their Quotations for Sixty (60) days from the date of opening of bids.

12- ADDITIONAL INFORMATION

Additional technical information can be obtained during business hours from the Municipality of NGOMEDZAP.

13- DENUNCIATION

For any act of corruption, please call CONAC at 1517 or MINMAP at 673 20 57 25.

Ngomedzap OF **18 AOUT 2025**

Extensions:

The Prefect/NS;
MINMAP/NS;
ARPM/CE;
CIPM/NGZP;
Chronos-Archives

THE MAYOR



Signature: Nkomo Régine
Préambule Mballa
Officier de l'Ordre National de la Valeur